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Terugkoppeling van de vergadering van de Auditcommissie op 18 oktober 2018 

 

Voorzitter    : Mart Brouwer de Koning  

Commissiegriffier   : Ronald Vennik  

 

Aanwezige commissieleden :  Corrie Konijn (Heiloo-2000), René van Splunteren  

            (VVD), Ko Hemminga (PvdA), Edith de Jong            

            (Gemeentebelangen Heiloo) 

 

Gasten    :  ph Dellemijn, E. de Nijs (gemeentecontroller) 

Afwezig :   -- 

  

 

01. Agendavaststelling 

Conform. 

 

02. Inspreekrecht 

Geen aanmeldingen. 

  

03a. Mededelingen door voorzitter/griffier 

Kennismaking met nieuwe RKC-leden wordt door de griffiers georganiseerd. Koersen aan op 

gezamenlijke bijeenkomst met de vier auditcommissies. 

De voorzitter is benieuwd naar de ervaringen met de accountant i.v.m. hetzij verlenging van het 

contract, hetzij een nieuwe aanbesteding. De ervaringen van zowel de raadsleden als de 

organisatie zijn positief. Wellicht is het bij verlenging wel goed om nog eens scherp naar de 

voorwaarden te kijken aldus dhr Hemminga. Mw Konijn benadrukt dat de vraag ook nog aan bod 

komt binnen de werkgroep financiën van de BUCH. 

03b. Mededelingen door commissieleden 

De heer Van Splunteren is op 22 november verhinderd. 

03c. Toezeggingenlijst 

Geen op- en aanmerkingen op de toezeggingenlijst. 

 

TER ADVISERING 

 

04 Programmabegroting 2019 

 

Voorstel 
1. De programmabegroting 2019 inclusief de jaarschijf 2019 van het meerjareninvesteringsplan 

vast te stellen; 
2. In te stemmen met het meerjarenperspectief 2020-2022 en de bij de begroting behorende 

paragrafen en bijlagen; 
3. De subsidieplafonds 2019 vast te stellen; 
4. De bijbehorende begrotingswijziging vast te stellen. 
  

Bespreking commissie 

We staan voor grote uitdagingen meent de ph. Hij stelt vast dat er sprake is van zwarte cijfers, een 

ruim voldoende weerstandsvermogen en adequate reserves.  

Mw Konijn vindt dat de begroting er goed uitziet. Ze heeft de meer praktische vraag of het lukt om 

op 5 november 2018 de alternatieven die via moties en/of amendementen ingediend worden door 



 

 

 

 

 

 

 2 

te rekenen op de financiële consequenties. De ph is van mening dat nog steeds de regel geldt dat 

de indiener met een dekkingsvoorstel moet komen.  
Dhr Hemminga vraagt zich af of alles vanuit het coalitieakkoord in de begroting geland is en deze 
ambitie ook financieel gedragen kan worden. Hij noemt het kwartier “quality time” binnen de 
thuiszorg en de ambities op het gebied van duurzaamheid als voorbeelden. 
Wat de ph betreft zijn de ambities geborgd waarbij de (extra) inzet niet alleen vanuit de gemeente 
verlangd wordt. Bovendien is de inspanning van de gemeente niet altijd gekoppeld aan geld; soms 
gaat het om faciliteren en het tonen van creativiteit. Ook de kosten voor het stimuleren van de 
woningbouw zijn accuraat geborgd voor 2019 en zullen volgend jaar worden herijkt voor 2020, dit 
in antwoord op een vraag van dhr Hemminga. 
Dhr Hemminga is ook benieuwd of de financiële bijdrage toereikend is voor de BUCH-organisatie; 
al lijkt de het onderdeel ICT wel onder controle. 
De ph geeft aan dat wel steeds kritisch gekeken wordt naar wat nu wel en niet onder de 
werkorganisatie valt; mede in het licht van een nieuw af te sluiten DVO. 
Mevrouw De Jong zou graag zien dat middels tussenstappen de doorbelasting inzichtelijker wordt.  
De ph benadrukt dat er heldere afspraken zijn over de basis dienstverlening en het inhuren van 
extra capaciteit en de wijze waarop dat in rekening gebracht wordt. Wel wordt steeds gebruik 
gemaakt van de gunstige inkoop- en aanbestedingsmogelijkheden van de BUCH-werkorganisatie. 
Dhr Hemminga hoop dat het lukt “om de schapen binnen het hek van de lumpsum te houden”. 
Mevrouw De Jong hecht er aan dat de verschuivingen binnen de programma’s expliciet gemaakt 
worden en ziet graag de voor- en nadelen terug t.o.v. de primitieve begroting. 
De heer De Nijs bevestigt de toezegging dat er vanaf deze begroting bij toekomstige rapportages 
een kolom toegevoegd zal worden. Daarnaast blijft het terug te vinden in de tussentijdse 
begrotingswijzigingen. 
De heer Van Splunteren vond de bijeenkomst voorafgaand aan dit overleg informatief. Hij heeft op 
dit moment geen vragen of opmerkingen. 
Wel heeft hij behoefte om een uitsplitsing te ontvangen van de verstrekte subsidies. Nu wordt in 
het kader van de begroting alleen het plafond vastgesteld. Deze uitsplitsing is er al en zal worden 
verstrekt. 
Het raadsvoorstel kan geagendeerd worden als bespreekstuk. 
Dhr Brouwer de Koning stelt vast dat het weerstandsvermogen licht verbeterd is. 
De ph vult hier op aan dat BUCH-gemeenten verschillende methodieken hanteren bij het 
vaststellen van hun weerstandsvermogen. Streven is wel om het meer vergelijkbaar te maken. 
Heiloo kiest traditioneel voor een voorzichtige benadering. 
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 5 
november 2018 als bespreekstuk. 
  

TER BESPREKING 

 

05 Evaluatie recent gevolgde procedure geheimhouding 

 

Bespreking commissie 
In de commissie OR op 17 oktober 2018 was er verwarring over nut en noodzaak van de 
procedure rond het beleggen van een besloten vergadering. Het betrof een stuk waarbij de 
geheimhouding reeds bekrachtigd was. Het leek dubbelop, mogelijk omdat de verordening op de 
raadscommissies hier onvoldoende in voorziet.  
Dit onderwerp komt terug in het volgende overleg van de fractievoorzitters. Dan staat het 
actualiseren van het RvO en verschillende verordeningen op de agenda.  
Het evaluatieverslag wordt ter kennisgeving aangenomen. De recent gevolgde procedure is goed 
verlopen. 
De griffier wil nog onderzoeken of het waarmerken van de relevante stukken eenvoudiger kan. 
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Verder heeft hij de ambtelijke organisatie verzocht om de stukken zo op te bouwen dat de 
hoeveelheid vertrouwelijke informatie zich concentreert en beperkt tot (enkele) bijlagen. Dit geldt in 
het bijzonder voor externe partijen die opdrachten uitvoeren t.b.v. de gemeente. 

 
Standpunt commissie 
Het standaard schriftelijk evalueren van geheimhoudingsprocedures wordt opgeschort totdat raad 
of griffie daar weer aanleiding zien voor hervatting. 

 
06 Informatie-uitwisseling commissieleden 

Geen.  

 

 

 


